
Van: Sijbrand de Vries | De Vries Scheepsbouw Makkum
Verzonden: dinsdag 16 november 2021 17:40
Aan: Griffie Aalsmeer
CC: Tom de Vries | Koninklijke De Vries Scheepsbouw beheer; Pieter de Vries |

Koninklijke De Vries Scheepsbouw Aalsmeer; Roderick de Vries | Koninklijke De 
Vries Scheepsbouw beheer

Onderwerp: Bestemmingsplan Uiterweg-Plasoever/zienswijze 24

Goedenavond heer van Kolck, beste Olaf,

Naar aanleiding van ons telefoongesprek van heden middag stuur ik deze mail. Het lijkt mij goed dat ik, gezien de 
huidige Covid situatie, vandaag thuis blijf. U gaf nl. ook aan dat er al behoorlijk veel insprekers zijn.

Zojuist ben ik nog met de stukken onder de arm bij alle belanghebbenden langs gegaan/gebeld (zie ook de CC). Ik 
begrijp, zoals genoemd in, ”beantwoording reactie per punt:” de verwarring aan uw zijde, maar deze is er ook aan 
onze zijde. Er zijn meerdere eigenaren woonachtig/ belanghebbend op dit perceel.

Zoals bekend gaat het er o.a. om dat een 2tal  daar aanwezige woonarken in overleg worden geherpositioneerd op 
het perceel. Wij hebben hier diverse brieven over gestuurd, door diverse “de Vriesen”. Vandaar denk ik ook uw 
verwarring.

Om duidelijkheid te verschaffen lijkt het ons goed dat wij, bijvoorbeeld volgende week,  gezamenlijk met de
Gemeente in gesprek gaan om het voor eens en altijd duidelijk te bespreken/af te spreken. Dit geldt dan ook voor het 
perceel Uiterweg 95 a (De Vries Westeinder). Bij dit laatste perceel zijn wij de Gemeente van dienst geweest bij de 
nieuwbouw van de Aardbeienbrug en dan met name bij de afhandeling na het vertrek van de aannemer (en later 
nogmaals, bij de afhandeling van de schade aan de brug).

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en kijken uit naar de uitnodiging voor volgende 
week.

Met vriendelijke groet,

Sijbrand de Vries
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